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۷ فوتی و شناسایی ۱۲۵ بیمار جدید کرونا در کشور
بنابر اعلام وزارت بهداشت، طی یک شبانه روز ۱۲۵ بیمار کووید -۱۹ در کشور 
شناســایی شدند و متاسفانه هفت بیمار نیز جان خود را به دلیل این بیماری از 
دســت دادند.به گزارش ایسنا، از روز ۱6 بهمن ماه تا روز ۱۷ بهمن ماه ۱۴۰۱ 
و بر اســاس معیارهای قطعی تشخیصی، ۱۲۵ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ 
در کشور شناســایی و 6۷ نفر از آنها بستری شدند.مجموع بیماران کووید-۱۹ 
در کشــور به ۷ میلیون و ۵6۴ هزار و ۸۸۱ نفر رسید.متاســفانه در طول ۲۴ 
ســاعت، ۷ نفر از بیماران کووید-۱۹ در کشــور جان خود را از دســت دادند و 
مجموع جان باختگان این بیماری، به ۱۴۴ هزار و ۷6۴ نفر رسید.خوشــبختانه 
تــا روز ۱۷ بهمن ماه ۷ میلیون و ۳۳۷ هزار و ۸6۹ نفر از بیماران، بهبود یافته 
و یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند.۲۰۹ نفر از بیماران مبتلا به کووید-۱۹ در 
بخش های مراقبت های ویژه بیمارســتان ها تحت مراقبت قرار دارند.تا روز ۱۷ 
بهمن ماه ۵۵ میلیون و ۷6 هزار و ۹۱۷ آزمایش تشخیص کووید-۱۹ در کشور 
انجام شده است. همچنین تا روز ۱۷ بهمن ماه 6۵ میلیون و ۱۹۴ هزار و ۳۴۷ 
نفــر دوز اول، ۵۸ میلیون و ۵۸۷ هزار و ۸۱۲ نفر دوز دوم و ۳۱ میلیون و 6۱۳ 
هزار و ۴۵۲ نفر، دوز ســوم و بالاتر واکســن کرونا را تزریق کرده اند و مجموع 
واکســن های تزریق شــده در کشــور به ۱۵۵ میلیون و ۳۹۵ هزار و 6۱۱ دوز 
رسید.در حال حاضر هیچ شهرستانی در وضعیت قرمز کرونا نیست، دو شهر در 
وضعیت نارنجی، ۱۰۵ شــهر در وضعیت زرد و ۳۴۱ شهر کشور نیز در وضعیت 

آبی قرار دارند.

۱۵ درصد پیش پرداخت خرید ۶۳۰ واگن از چین 
پرداخت شد

به موجــب پیگیری های صورت گرفته در ماه هــای اخیر و همچنین همکاری 
دولت، نامه تامین مبلغ پیش پرداخت از قرارداد تامین 6۳۰ دســتگاه واگن که 
ازسال ۱۳۹6 با یک شرکت چینی منعقد شده  است، مورد تایید سازمان برنامه و 
بودجه قرار  گرفت تا از محل تهاتر درآمدهای نفتی عملیاتی شود.به گزارش ایلنا 
به نقل از روابط  عمومی و امور بین الملل شــرکت راه آهن شهری تهران و حومه 
)مترو(، محسن هرمزی مدیرعامل شرکت مترو تهران با اعلام مطلب فوق گفت: 
خوشبختانه نامه مربوط به تامین سهم دولت از قرارداد خرید 6۳۰ دستگاه واگن 
که مبلغی در حدود ۱۱۸ میلیون یورو به عنوان پیش پرداخت را شامل می شود، 
توسط سازمان برنامه و بودجه تایید شد تا یک گام مهم در جهت اجرایی شدن 
این قرارداد که ۵ سال از تاریخ انعقاد آن می گذرد، برداشته شود؛ البته در مرحله 
بعد باید مساله گشایش LC دنبال شود که آن را نیز به صورت مجدانه پیگیری 
می کنیم.مدیرعامل شرکت مترو تهران در ادامه به بحث تولید داخلی قطار ملی 
مترو اشاره کرد و افزود: در کنار بحث تامین 6۳۰ دستگاه واگن ناظر بر قرارداد 
منعقد  شــده با چینی ها، موضوع تولید انبوه قطار  ملی مترو که افتخار صنعت 
حمل و نقل ریلی درون شهری در کشور به شمار می آید را نیز پیگیری می کنیم.
وی در پایان تصریح کرد: متعاقب تایید نهایی تست های فنی قطار  ملی مترو که 
مراحل پایانی خود را سپری می کند، قرارداد تولید ۱۱۳ دستگاه واگن با شرکت 
واگن سازی تهران، امکان عملیاتی شدن پیدا خواهد کرد و البته این امر مستلزم 
تامین منابع مالی مورد نیاز است. در این زمینه نیز اقدامات خوبی انجام شده و 
امیدواریم سال آینده بتوانیم شاهد اجرایی  شدن آن قرارداد هم باشیم تا شبکه 
حمل و نقل عمومی پایتخت به لحاظ تامین ناوگان مورد نیاز برای ارائه خدمات 

بهتر به شهروندان، در سال های پیش رو وضعیت بهتری را تجربه کند.

اسامی  روانشناسان دارای مجوز اعلام می شود
ســازمان نظام روانشناسی و مشــاوره اعلام کرد که برخی گروه ها بدون کسب 
مجوز از این ســازمان اقدام به آگهی جهت سوءاســتفاده از موقعیت کرده اند؛ 
این ســازمان نام افــراد دارای مجوز را در ســایت درج می کند و نرخ کارگاه ها 
نیز اطلاع رســانی می شود.به گزارش ایلنا از سازمان نظام روانشناسی و مشاوره، 
این ســازمان به متقاضیان پروانه تخصصی اعلام کرد، سازمان نظام روانشناسی 
و مشــاوره کشور در رابطه با ۱۵۰ ســاعت دوره توانمندسازی حرفه ای و ۱۵۰ 
ســاعت کارورزی که در شــروط درگاه ملی مجوزها قید شــده است، در حال 
تدوین دســتورالعمل اجرایی مربوطه اســت و طی روزهای آتی آن را به اطلاع 
همگان خواهد رســاند.عده ای بدون مجوز از این سازمان اقدام به آگهی جهت 
سوءاستفاده از موقعیت بوجود آمده کرده اند؛ این سازمان نام افراد دارای مجوز 
را در سایت درج خواهد کرد و نرخ کارگاه ها نیز اطلاع رسانی می شود.آگهی های 
تبلیغاتی قبل از اعلام عمومی باید به تائید سازمان نظام روانشناسی برسد.براین 
اساس، گواهی هایی مورد پذیرش قرار می گیرند که از این سازمان مجوز دریافت 
کرده و آگهی تبلیغاتی خود را قبل از اعلام عمومی به تائید برسانند؛ کسانی که 
بدون مجوز اقدام به اعلان عمومی و از نام ســازمان نظام روانشناسی و مشاوره 
سوءاســتفاده کنند، در اختیار معاونت انتظامی و تخلفات سازمان قرار خواهند 

گرفت و از برگزاری کارگاه و دوره نیز منع خواهند شد.

پوشش بیمه تکمیلی زنان سرپرست خانوار و ایتام
مدیرعامل بنیاد برکت از اجرای طرح »برکت مهدوی« خبر داد و گفت: ۳۴۵۲ 
نفر از اقشار آسیب پذیر جامعه از جمله زنان سرپرست خانوار، ایتام، مددجویان 
کمیته امداد امام خمینی)ره(، افراد تحت پوشش سازمان بهزیستی و خانواده های 
معرفی شــده از ســوی گروه های جهادی از پوشــش بیمه ای درمان تکمیلی 
بهره مند شده اند.به گزارش ایسنا، محمد ترکمانه تصریح کرد: بیمه برکت وابسته 
به ســتاد اجرایی فرمان امام هر یک از این افراد را به مدت یک سال و تا سقف 
6۱۸ میلیون ریال تحت پوشش بیمه ای درمان تکمیلی قرار داده است.به گفته 
مدیرعامل بنیاد برکت، طرح »برکت مهدوی« در ۱۸ اســتان در حال اجراست.

ترکمانه توضیح داد: در طرح برکت مهدوی افراد بیمه شــده از پوشش درمانی 
در مواردی همچون هزینه های بستری، جراحی، شیمی درمانی، زایمان، نازایی 
و ناباروری، خدمات پاراکلینیکی از قبیل؛ آندوســکوپی، جراحی های سرپایی، 
شکستگی و دررفتگی، گچ گیری، تست های غربالگری، آزمایش های تشخیصی 
پزشکی، فیزیوتراپی، پاتولوژی یا آسیب شناسی و ژنتیک پزشکی، رادیوگرفی، 
آنژیوگرافی، ســونوگرافی، ماموگرافی و انواع اســکن، ام آرآی، پزشکی هسته ای، 
ویزیت و دارو ، گفتاردرمانی و غیره برخوردار هســتند.وی یادآور شد: حق بیمه 
سالانه پرداخت شده برای هر یک از افراد تحت پوشش طرح مذکور بیش از ۹ 

میلیون و ۳۰۰ هزار ریال است.

بازدیدهای محلی با هدف رسیدگی به درخواست های 
شهروندی اهالی شمال تهران

بازدیدهای محلی با هدف رســیدگی به مطالبه و درخواســت های شهروندی 
اهالــی و ســاکنان در محلات ۲۷ گانه شــمال تهران در حال اجرا و ســاخت 
مجموعه های ورزشی و فرهنگی در دستور کار قرار گرفته است.به گزارش روابط 
عمومی شهرداری منطقه یک سید مهدی صباغ شهردار این منطقه اعلام کرد: 
پایش محلات با حضور در کنار خانواده های شــهدای محلات با هدف تکریم و 
همراهی دعای خیر آنها در خدمت رســانی بهتر به شهروندان آغاز و سپس در 
مســاجد هر محله در کنار نمازگزاران و شهروندان می نشینم تا درخواست های 
آنها را به همراه معاونان و مدیران شــهری منطقه مورد بررسی قرار دهیم.او با 
اشــاره به حضور مدیران شهری در ســطح منطقه و نواحی خود گفت: اجرای 
پروژه های کوچک مقیاس محلی در بســیاری از مواقع تاثیرگذارتر از پروژه های 
بزرگ برای ســاخت فضای مناسب یک زندگی شــهری است و باید مدیران با 
حضور فیزیکی خود در محلات،معابر شــهری و... نیازها را سنجیده و بر اساس 
اولویت، اجرای آنها را در برنامه قرار دهند.صباغ تصریح کرد: دیدار با نمایندگان، 
معتمدین و مدیران محلات و افــراد نخبه و تاثیرگذار محلی نیز در این برنامه 
وجــود دارد و مصوبــات تنظیمی با بازده های زمانی کوتــاه، میان و بلند مدت 

تقسیم بندی و در دستور کار مدیریت شهری قرار می گیرد.

بارش برف و باران در تهران
بر اساس اعلام اداره کل هواشناسی استان تهران، وضعیت جوی این استان ابری 
تا همراه با بارش پراکنده برف و وباران پیش بینی می شــود.به گزارش ایسنا، با 
بررسی نقشه های هواشناسی، تصاویر ماهواره ای و خروجی مدل های پیش یابی 
عددی از اواخر وقت دیروز با ورود سامانه بارشی به استان تا پایان هفته جاری 
به طور متناوب آسمان نیمه ابری تا ابری در برخی ساعات همراه با رگبار و رعد 
و بــرق بارش پراکنده برف و بــاران و در ارتفاعات بارش برف همراه با وزش باد 
کولاک برف پدیده مه و در نقاط مستعد بارش تگرگ پیش بینی می شود.عمده 
فعالیت این سامانه بارشی برای امروز )۱۸ بهمن( در سطح استان است. از فردا 
)۱۹ بهمن( تا پایان هفته وزش باد همراه با کاهش نســبی دما در سطح استان 

دور از انتظار نخواهد بود.

اخبار کوتاه
رئیس سازمان غذا و دارو تشریح کرد

بودجه ناکافی ۶۹ هزار میلیارد تومانی برای دارو
مبنای محاسبه نرخ ارز در بودجه سال آتی دارو ۳۰ هزار تومان باشد

مدیرعامل سازمان تأمین  اجتماعی خبر داد

۷۰ درصد ایرانیان تحت پوشش بیمه های اجتماعی
۱۵ میلیون از ۲۳ میلیون شاغل کشور تحت پوشش تامین  اجتماعی قرار دارند

مدیر عامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر تهران:

تنها ۸۰ ون کافه در تهران مجوز فعالیت دارند

معاون وزیر آموزش و پرورش خبر داد

افزایش نرخ پوشش تحصیلی دانش آموزان به 9۸/۵ درصد

نیاز آموزش و پرورش به 9۰۰۰ مربی تربیت بدنی

رئیس ســازمان غذا و دارو با اشــاره به کاهش ردیف های 
بودجــه ای این ســازمان در لایحه بودجــه ۱۴۰۲، ضمن 
درخواست نسبت به اصلاح اعتبارات، گفت: بودجه 6۹ هزار 
میلیارد تومانی برای دارو کافی نیســت و چنین وضعیت 
بودجه ای منجر بــه کمبود در حوزه دارو می شــود.دکتر 
ســید حیدر محمدی در گفت وگو با ایسنا، درباره وضعیت 
بودجه ای دارو در سال آتی، گفت: برای سال آینده بودجه 
دارو از ۳.۳۰۰ میلیــارد دلار به ســه میلیارد دلار کاهش 
یافته است. باید پرسید چرا این اتفاق افتاده است. در حالی 
که تورم در حال افزایش اســت.وی بــا بیان اینکه چنین 
وضعیت بودجه ای منجر به کمبود در دارو می شود، گفت: 
در سال گذشته مجلس شــورای اسلامی ۱.۵ میلیارد دلار 
اعتبار داد که در شش ماه ابتدایی سال تمام شد که مجددا 
۵۰۰ تا شارژش کردند و دوباره یک میلیارد دیگر شارژش 
کردنــد. به دلیل کمبود بودجه ایــن اتفاقات رخ می دهد. 
اکنون هم بودجه 6۹ هزار میلیارد تومانی می بندند و سال 
آینده که بودجه تمام می شــود، می خواهند اعتبار دارو را 
شارژ کنند، اما مشکل اینجاست که به طور قانونی بودجه را 
بیش از ۱۰ درصد نمی توانند شارژ کنند. به این صورت که 
سازمان برنامه و بودجه می تواند با مصوبه سران قوا، لایحه 
ارائــه دهد و بودجه ما را ۱۰ درصد افزایش دهد که با این 
حساب، حدود ۷۵ هزار میلیارد تومان می شود.محمدی با 
بیان اینکه بنابراین یکی از مشــکلات مان در بودجه سال 
آینده این اســت که بودجه 6۹ هزار میلیارد تومانی برای 
دارو کافی نیســت، گفت: اعتبــار 6۹ هزار میلیارد تومانی 
برای بودجه دارویاری در حالی مطرح شده که درخواست 
ســازمان غذا و دارو برای اعتبار اجرای این طرح در ســال 

آینده، ۱۰۵ هزار میلیارد تومان بوده است.
وی افزود: مشکل دیگرمان در بودجه سال آینده،   این است 
کــه ما یک ردیف بودجه ای تحت عنوان کاهش فرانشــیز 
صعب العلاج داریــم که ۱۸6۰ میلیارد تومــان اعتبار آن 
بوده اســت که امسال ۴۰۰ میلیارد تومان آن را تخصیص 
داده انــد. برای مابقی اعتبار ما هزینــه کرده ایم، اما اعتبار 
آن را تخصیص نداده اند. در عین حال بودجه ســال آینده 
این ردیف را ۱۰۰۰ میلیارد تومان بســته اند. در حالی که 
بودجه ۱۸6۰ میلیارد تومانی سال گذشته، با نرخ نیما بالغ 
بــر ۴۹۰۰ میلیارد تومان می شــود. وقتی برای این ردیف 

۱۰۰۰ میلیــارد بودجــه می دهید، نهایتــا بتوانیم داروی 
صعب العلاج را برای دو تا ســه ماه تامین کنیم. این ردیف 
برای کمک به بیماران صعب العلاجی اســت که نمی توانند 
فرانشیز داروهایشــان را پرداخت کنند که مجلس شورای 
اســلامی اعتباری را برای این بیماران تحت عنوان کاهش 
فرانشیز مشــخص کرد تا بیماران با مراجعه به معاونتهای 
غذا و دارو، مدارک شــان را ارائه دهند و سازمان غذا و دارو 
۷۰ درصد از  فرانشیز سهم بیمار را پوشش دهد. محمدی 
در ادامه با اشــاره به ردیف بودجه ای مربوط به یارانه دارو 
و شیر خشــک، گفت: اعتبار آن برای سال ۱۴۰۱، ۱۵۱6 
میلیارد تومان بود که این بودجه را هم برای سال آینده به 

۷۰۰ میلیارد تومان کاهش داده اند.
وی ادامه داد: یکــی دیگر از ردیف هایی بودجه ای که باید 
وارد مصوبه بودجه شــود، بحث تعرفه های خدمات دارویی 
است. تعرفه خدمات دارویی ســالیان سال است که مورد 
بحث است و در قانون بودجه ۱۴۰۱ هم مصوب شده بود و 
در آیین نامه ها و ابلاغیه های وزارت بهداشت هم قرار دارد، 

اما باید در قانون بودجه هم دیده شود که بتوانیم بعدا آن را 
تحت پوشش بیمه قرار دهیم. در حال حاضر تعرفه خدمات 
دارویی یا همان حق فنی را که اکنون فقط از روی نســخه 
گرفته می شود، از سوی مردم پرداخت می شود. با این حال 
خدمات دارویی را گسترده تر از نسخه پیچی می دانیم. مانند 
ارائه مشاوره دارویی، خدمات دیگری که ارائه می کنند و ... 
بر این اســاس به شرط انجام این خدمات و به شرط ثبت 
آن ها در تی تک و ... خواستار تعیین تعرفه خدمات دارویی 
در بودجه هستیم. آنچه که اکنون از مردم دریافت می شود، 
بــه طور قانونی حداکثر روی ســه قلم دارو و برای هر قلم 
۳۵۰۰ تومان اســت کــه مجموعا ۱۰ هــزار ۵۰۰ تومان 
می شــود. حال پیشنهاد ما این اســت که تعرفه خدمات 
دارویی بــه صورت کامل در بودجه دیده شــود و بعد آن 
را تحت پوشــش بیمه قرار دهیم.رئیس سازمان غذا و دارو 
گفت: یکی دیگر از پیشنهاداتی که برای قانون بودجه ارائه 
داده ایم، این بود که پیش از این کل ماشــین آلات تولید از 
حقوق ورودی معاف بود که آن را حذف کردند، اما پیشنهاد 

سازمان غذا و دارو این بود که باتوجه به اینکه صنعت دارو، 
صنعتی خوب است و طبق گزارش ها سهم تولید داخلی در 
بازار دارو به حدود  ۹۹ درصد رســیده است، ماشین آلات 
تولیــد دارو و تجهیزات معاف از حقوق ورودی شــود که 
تولیدکنندگان حمایت شــده و بتوانند تکنولوژی تولید را 
به روزرسانی کرده و تکنولوژی تولید داروی کشور و کیفیت 
افزایــش یابد. باید توجه کرد که دســتگاه های تولید دارو 
بسیار های تک است و برخی از دستگاه های آن را در کشور 
نداریم و مجبوریم وارد کنیم. حال پیشنهاد ما این است که 
دستگاه های وارداتی تولید را از حقوق ورودی معاف کنیم 
تا هزینه آن برای تولیدکننده کمتر شود و با اشتیاق آن را 
وارد کرده و تکنولوژی تولید دارو را افزایش دهند.محمدی 
با بیان اینکه اکنون چهار تا پنج محصول کشاورزی را بعد 
از ورود به بازار بررســی می کنیم،  گفت: هدف ما این است 
که ســالانه تعداد محصولات کشاورزی را که مورد ارزیابی 
و آزمایش قرار می گیرند، افزایش دهیم تا به حدی برسیم 
که بتوانیم تمام محصولات را آزمایش کنیم، اما زیرساخت 
آن باید تقویت شــود که یکی از این زیرساخت ها، همین 
آزمایشگاه ها هستند. در حال حاضر تمام محصولات غذایی 
و کشــاورزی صادراتی ما الزاما باید آزمایش و اندازه گیری 
شود. همچنین تمام محصولات غذایی و کشاورزی وارداتی 
ما نیز باید در گمرک آزمایش و ســپس ترخیص شود. در 
عین حال تعداد شاخص هایی را هم که در حال حاضر برای 
سنجش محصولات غذایی داریم، کم است که به زودی این 
شــاخص ها را به ۱۷۰۰۰ شاخص افزایش می دهیم.وی در 
پایان صحبت هایشــان درباره پیشنهاد سازمان غذا و دارو 
برای بودجه ســال آینده، گفت: برای بودجه ســال آینده، 
ســازمان غذا و دارو در زمینه مبنای محاسبه نرخ ارز است 
که مشکل دارد. ســازمان برنامه و بودجه مبنای محاسبه 
نــرخ ارز را ۲۳ هزار تومان می داند، امــا ما اعلام کرده ایم 
که نرخ ارز حداقل باید با ۳۰ هزار تومان محاســبه شــود. 
زیرا ما در ســال آینده نمی توانیم قانــون بودجه را تغییر 
دهیم. می توانیم آن را کم کنیم، اما نمی توانیم آن را حتی 
یک ریال افزایش دهیم. مگر اینکه با مصوبه سران قوا ۱۰ 
درصد بتوانیم آن را افزایش دهیم که با احتساب ۱۰ درصد 
می شــود ۷۵ هزار میلیارد تومان کــه عملا فایده ای برای 

حوزه دارو ندارد.

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی به تبیین دستاوردها و 
اقدامات انجام شده در این سازمان در سال جاری پرداخت 
و اظهار کرد: امروز بیــش از ۷۰ درصد مردم جامعه تحت 
پوشــش بیمه های اجتماعی قرار دارند.به گزارش ایســنا، 
میرهاشم موســوی در نشستی خبری که به مناسبت دهه 
فجر انقلاب اسلامی برگزار شد، با بیان اینکه ۴۴ سال تجربه 
سرشار از اقتدار، پیروزی و پیشرفت در عرصه های مختلف 
را پشت سر گذاشــته ایم گفت: امروز مفتخریم خدمتگزار 
مردم در عرصه حکمرانی تامین اجتماعی باشیم. وی افزود: 
قبــل از انقلاب حدود ۲۰ درصد جامعه ۳۵ میلیونی تحت 
پوشــش بیمه های اجتماعی بودند، امروز سیاســت بیمه 
فراگیــر را دنبال می کنیم و بیــش از ۷۰ درصد جامعه ما 
تحت پوشــش بیمه های اجتماعی قرار گرفته اند. در بخش 
بیمه درمان تقریبا ۱۰۰ درصد تحت پوشش بیمه سلامت 
و بیمه درمان قرار گرفتند که حدود ۵۴ درصد آن بر دوش 

تامین اجتماعی است.
مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی با بیان اینکه ضریب نفوذ 
بیمه ای تامین اجتماعی قبــل از انقلاب ۱۹.۵ درصد بوده 
اســت و از ۹ میلیون شاغل، ۱.۷ میلیون نفر تحت پوشش 
تامین اجتماعــی بوده اند گفت: امــروز 6۵ درصد ضریب 
نفوذ بیمــه ای در تامین اجتماعی داریــم و از ۲۳ میلیون 
شاغل کشــور، بیش از ۱۵ میلیون شــاغل تحت پوشش 
ما قرار دارند.موســوی ادامه داد: ســه میلیون و 6۰۰ هزار 
بازنشســته داریم و ضریب پشــتیبانی ما ۴.۲ است. بعد از 
انقلاب کمک های دولت برای بیمه اقشــار خاص را داریم 
که قبل از انقلاب سابقه نداشته است. وی با اشاره به اینکه 
بالغ بر یک میلیون و ۳۰۰ هزار نفر در قالب کارگاه های زیر 
پنج نفر کمک هــای حمایتی دولت را دریافت می کنند که 
کمک بزرگی برای اقشــار کم درآمد در حوزه تولید است 
گفت: ۷6۰ هزار راننده تحت پوشــش داریم که ۵۰ درصد 

حق بیمه را دولت می دهد، اگرچــه مطالباتی از دولت در 
این زمینه داریم. ۲۷۰ هزار قالیباف نیز در قالب بیمه اقشار 

خاص، حمایت دولت را دارند.
مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی با اشاره به دستاوردهای 
حوزه درمان اظهارکرد: اکنــون بالغ بر ۴۰۰ مرکز درمانی 
بیمارستانی، تخصصی و فوق تخصصی ملکی داریم و با ۵۰ 
هزار مرکز درمانی طــرف قراردادیم. روزانه به یک میلیون 
نفر خدمات سرپایی ارائه می دهیم و روزانه حدود ۱۳ هزار 
نفر خدمات بســتری دریافت می کنند.موسوی ادامه داد: با 
پیروزی انقلاب اسلامی، انقلابی در ارائه خدمات اجتماعی و 
رفاهی در تامین اجتماعی رقم خورده، البته با سیاست های 
کلی گام دوم انقلاب فاصله داریم.وی با اشــاره به اینکه از 
بدو ورودم به ســازمان تامین اجتماعی بر روی چالش های 
حوزه های مختلف تمرکز و هشت هدف راهبردی را مدنظر 
قرار دادیم اظهار کرد: ســه مفهوم تحول، عدالت و اعتماد 
ســرلوحه ایفای ماموریت های ماست. توسعه پوشش بیمه 
همگانــی برای آحاد جامعه یکی از اهداف راهبردی ما بود. 
معتقد بودیم اگر امروز ناترازی منابع داریم باید از ۳۰ درصد 
افراد باقــی مانده فاقد بیمه به عنــوان یک پنجره فرصت 

استفاده کنیم.
مدیرعامل ســازمان تامین اجتماعی ادامه داد: ضمن آنکه 
بیمه همگانی از اهداف کلان و اساســی مندرج در قوانین 
بالادستی است. سال گذشته یک میلیون بیمه شده جدید 
تحت پوشش بیمه فراگیر خانواده ایرانی رفتند. برای امسال 
و تا به امروز نیز ۷۸۰ هزار نفر بیمه شده جدید به جمعیت 
بیمه شدگان افزوده شده است.وی با بیان اینکه پنج لایحه 
در قالب اصلاحات فنی و ساختاری تقدیم دولت شده است 
که می تواند مشکلات اساســی صندوق را حل کند افزود: 
۱۹ درصد بازنشستگان ما در سال ۹۱ پیش از موعد بودند 
که امروز به بیش از ۵۰ درصد رســیده است. متوسط سن 

زندگی و دریافت مستمری بعد از بازنشستگی  در کشورهای 
دیگر ۱۰ تا ۱۲ سال است در حالی که در کشور ما ۲۴ سال 
است. سن امید به زندگی افزایش یافته، اما سن بازنشستگی 
اصلاح نشده اســت. مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی به 
راهبرد توســعه خدمات درمانی در بخش درمان و بیمه نیز 
اشــاره کرد و گفت: به رغم مشکلات، تعهدات ما به موقع 
انجام پذیرفته و بازنشســته ای نداریــم که بگوید حقوقش 
واریز نشده اســت. بالغ بر ۳۰ هزار میلیارد تومان پرداخت 

نقدی بابت تعهدات داریم.
موســوی درباره زمان واریز »عیدی« بازنشســتگان تامین 
اجتماعی اظهار کرد: میزان عیدی را طبق اعلامی که صورت 
پذیرفته و یک میلیون و ۸۰۰ هزار تومان اســت پرداخت 
می کنیــم. بنای ما براین اســت که قبــل از اینکه عیدی 
زیرمجموعه و کارکنــان اداری خودمان را بپردازیم، حقوق 
بازنشستگان را واریز کنیم که امسال هم همین کار را انجام 
می دهیم اما اجــازه بدهید فعلا زمان دقیقی را اعلام نکنم 
تا بررسی ها برای تامین منابع نهایی شود.مدیرعامل سازمان 
تامین اجتماعی درباره تادیه بدهی های دولت و پیش بینی 
آن در لایحه بودجه ســال آتی گفت: در تبصره یک لایحه 
بودجه ۱۴۰۲ پیش بینی شده از محل استفاده از میعانات 
نفتی و گازی و تادیه بدهی از طریق واگذاری نفت، مبالغی 
دریافت کنیم. در ردیف بودجه برای اولین بار در این زمینه 
پیش بینی هایی شــده که ناچیز است و امیدواریم افزایش 
یابد تا بتوانیم بخشــی از تعهدات را انجام دهیم. در تلاش 
و در حال گفت وگو هســتیم که ســال آینده مسیر تادیه 
بدهی ها همانند امسال باشد.موســوی ادامه داد: برآورد ما 
این اســت که طلــب ما از دولت تا پایان ســال ۴۰۰ هزار 

میلیاردتومان باشد.
 اختلافاتی با سازمان برنامه و تامین اجتماعی در چگونگی 
محاســبه  این بدهی ها داریم و معتقدیــم روند عادلانه ای 

نیســت.وی با بیان اینکه ســال آینــده پیش بینی بودجه 
ســازمان 6۴۰ هزار میلیارد تومان خواهــد بود گفت: اگر 
دولت بدهی هایش را پرداخت کند کسری نقدینگی در سال 
آینده نخواهیم داشت. برای سال آتی برآورد ما این است که 
۲۱۴ هزار میلیارد تومان مطالبات ما از دولت در سال آینده 
خواهد بود که در بودجه ۱6 هزار میلیارد تومان دیده شده 

و قابل توجه نیست.
مدیرعامل ســازمان تامین اجتماعی درباره ۲۵ درصد باقی 
مانده از متناسب سازی حقوق بازنشستگان تامین اجتماعی 
گفت: در ســال جــاری با توجه به اتفاقاتــی که در زمینه 
محاسبه افزایش حقوق ها داشتیم تاکید این بود که معیشت 
بازنشستگان تحت الشــعاع قرار نگیرد. یکی از دغدغه های 
اصلی ما معیشت بازنشستگان است. ۷۰ درصد بازنشستگان 
ما حداقل  بگیر هستند. آنچه که تاکنون اتفاق افتاده و بعد 
از این هم اتفاق می افتد فرصت و شــرایطی است که قانون 
در اختیار ما قرار داده اســت. افزایــش ۵۷ درصدی و ۳۸ 
درصدی حقوق بــرای دو گروه درآمدی ما یک افزایش بی 

سابقه در سال جاری بوده و ما به قانون عمل کردیم. 
بازنشستگان ۲۵ درصد متناسب سازی هم بر اساس اتفاقاتی 
که در ســال ۹۹ و ۱۴۰۰ رقم خورده مطالبه دارند. آن ۲۵ 
درصد باقی مانده برای سایر سطوح است که ۹۰۰ هزار نفر 
هستند و در کل حقوقشان ۵ درصد اثر دارد.موسوی ادامه 
داد: در خردادماه امسال قبل از اعمال افزایش ۳۸ درصدی 
گفتیم ظرفیــت ۲۵ درصدی را داریم و اعمال می کنیم اما 
وقتی افزایش ۳۸ درصدی به علاوه ۵۱۵ هزار تومان اعمال 
شد، در متنی که به موجب قانون ابلاغ شده بود، گفته شد 
ســقف پرداختی به موجب ماده ۹6 خارج از این ۳۸ درصد 
نباید باشد و فرصت قانونی اعمال ۲۵ درصد را نداریم. اگر 
ظرفیت قانونی ایجاد شود آن را در راستای ارتقای معیشت 

بازنشستگان به کار می بندیم.

مدیر عامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر تهران 
گفت: حدود ۸۰ ون کافه به شهرداری برای مجوز مراجعه 

کرده و بخش عمده آنها غیر مجاز هستند.
به گزارش ایســنا،  بنا براعلام سایت شهر،  سعید بیگی در 
مورد ساماندهی ون کافه ها در سطح شهر گفت: ون کافه ها 
در ابتدا در شــهر تهران به صورت بی نظم حضور داشــتند 
که به شرکت ســاماندهی صنایع و مشاغل مأموریت داده 
شــد تا به این وضعیت سامان بدهد. به طوری که صاحبان 
ون کافه ها بیایند و از شــهرداری مجوز بگیرند تا جای آنها 
مشخص شود.بیگی عنوان کرد: صاحبان ون کافه هایی که 

مجوز دریافت می کنند، در مکان هایی مستقر می شوند که 
تمهیدات ترافیکی در آن منطقه دیده شده باشد و همچنین 
موضوع آب، برق و پســماند آنها مدیریت شــود. سیاست 
شــهرداری فعلا افزایش ون کافه ها نیست، بلکه ساماندهی 
ون کافه هایی اســت که از قبل موجود بودند. یک بخشی 
از آنها که حدود ۸۰ ون کافه اســت به شــهرداری مراجعه 

کرده انــد و مجوز گرفتند. وی افزود: بــه ون کافه ها اجازه 
نمی دهیم که بیش از ســه ماه در یــک جای ثابت بمانند 
و بــر روی ظاهر و نظافت ون کافه هــا نظارت می کنیم تا 
تمیز باشــند و همچنین بهداشت ، اصناف و اماکن را فعال 
تر  کردیــم تا بر روی ون کافه ها نظارت کنند. البته بخش 
عمده ای از آنها غیرمجاز هستند و مجوز ندارند که موضوع 

در حال رســیدگی اســت.بیگی اظهار کرد: رویکرد اولیه  
شهرداری در برخورد با ون کافه ها، تشویقی و تعاملی است 
تا ون کافه ها مراجعه کنند و مجوز بگیرند، اما صبر مراجع 
قانونی حدی دارد و حتما سال بعد از ما گزارش می خواهند 

و اگر نیاز باشد باید وارد برخورد سلبی شویم.
وی در پایان خاطرنشــان کرد: درحــال حاضر زمینه برای 
کســانی که در این حوزه فعال هستند و از قبل هم در این 
بخش بودند، آماده هست تا کار خود را قانونی کنند و مجوز 
بگیرند، شهرداری هم حتما همراهی می کند تا موضوع  ون 

کافه ها سامان بگیرد.

معاون برنامه ریزی و توسعه منابع وزارت آموزش و پرورش 
از افزایش نرخ پوشــش تحصیلــی دانش آموزان خبرداد و 
گفت: این آمار در ســال های پیــش از انقلاب ۵6 درصد 
بوده و امــروز به ۹۸.۵ درصد رســیده اســت.به گزارش 
ایسنا، صادق ستاری فرد با حضور در رویداد رسانه ای »چه 
سفرها کرده ایم« افزود: بنده افتخار می کنم که دانش آموز 
و معلم عشــایری بوده ام و از دانشگاه تهران فارغ التحصیل 
شده ام و از ســال ۱۳۸۴ به کسوت معلمی در آمده ام.او در 
تشریح پیشــرفت های آموزش و پرورش در دوران انقلاب 
اســلامی، نگاه به پیشــینه فعالیت های گذشــته را لازمه 
شئون برنامه ریزی دانست و گفت: مهم ترین شاخصه برای 
سنجش فعالیت های آموزش و پروش نرخ پوشش تحصیلی 
است که نشــان دهنده وضعیت عدالت آموزشی و تربیتی 

است.

معاونت برنامه ریزی و توسعه منابع آموزش و پرورش با بیان 
اینکه نرخ پوشش تحصیلی در سال ۱۳۵۷ و در سال های 
پیش از انقلاب اســلامی ۵6 درصد بوده اســت، ادامه داد: 
سیستم آموزشی قبل از انقلاب خدمات آموزشی خود را به 
۵6 درصد دانش آموزان لازم التعلیم ارائه داده است و امروز 
این خدمت به برکت وجود انقلاب اسلامی به ۹۸.۵ درصد 
رســیده اســت؛ از طرفی ایجاد نهضت مدرسه سازی رشد 
بی نظیری داشته و نسبت به قبل از انقلاب این آمار به ۱۲ 
برابر رسیده است.ستاری فرد تصریح کرد: موضوع تعلیم و 
تربیت معلمان در گذشته با دانش سرا دنبال می شد که این  
روند با ایجاد دانشگاه فرهنگیان و جذب دانشجویان تربیت 
معلم با جمعیت ۱۰۰ هزار نفری دانشــجو معلمی و ۱۰۰ 
پردیس دانشــجویی متحول شد.او حضور دانش آموزان در 
المپیادهای علمی را مورد اشــاره قرار داد و گفت: تازه ترین 

حضور دانش آموزان ما در المپیادهای علمی اخیرا با کسب 
۲۰ مدال طلای دانش آموزان رقم خورد که نشــان دهنده 

دانش بنیان شدن آموزش و پرورش است.
معاونت برنامه ریزی و توســعه منابــع آموزش و پرورش با 
تاکید براینکه رشد علم از علوم پایه شکل می گیرد، افزود: 
امسال برای نخســتین  بار طی سال های گذشته در رشته  
ریاضــی آمار تعداد دانش آموزان ما از منفی خارج شــد و 
رشــد پیدا کرد؛ این رشد در رشته فنی و حرفه ای نیز رقم 
خورد که در ســال های آینده موجب تربیت نیروی انسانی 
آموزش دیده برای بازار کار خواهد شد.ستاری فرد شهادت 
۳۷ هزار دانش آموز و ۳۴ هزار معلم در دوران دفاع مقدس 
را پشــتوانه محکم نظام اسلامی دانست و تاکید کرد: این 
آمار نشان می دهد که مجموعه آموزش و پرورش نسبت به 
انقلاب احساس وظیفه می کند. خوشبختانه در این سال ها 

نســبت دانش آموزان دختر رشد خوبی داشته و در همین 
راســتا تعداد کارکنان و معلمان زن به ۵۵ درصد رسیده 
است. لذا آموزش و پرورش ظرفیت مهمی را برای استفاده 
از بانــوان متعهد فراهم کرده اســت و با طرح جدیدی که 
در آموزش و پرورش دنبال می شود سطح کیفیت آموزش 

ارتقاء پیدا خواهد کرد.
لازم به ذکر اســت، رویداد رسانه ای »چه سفرها کرده ایم« 
در ایام دهه فجر به تبیین دستاوردها و پیشرفت ها انقلاب 
اســلامی می پردازد. در این رویداد رســانه ای که از جمعه 
۱۴ تا ۲۲ بهمن ماه از ســاعت ۹ تا ۲۰ برپا خواهد شــد، 
مســوولان کشوری و لشــکری از طریق استودیوی پخش 
زنــده تلویزیونــی و غرفه هــای مســتقر خبرگزاری های 
رسمی کشــور به تببین دستاوردها و پیشرفت های انقلاب 

اسلامی خواهند پرداخت

بنابــر اعلام وزارت آموزش و پرورش، تا کنون ۱۰۱۷ پروژه 
از طرح شهید سلیمانی افتتاح شــده و تعداد ۵۴6 فضای 
ورزشــی تا پایان دهه فجر افتتاح خواهد شــد.به گزارش 
ایسنا، بر اساس گزارش این وزارتخانه، سرانه فضای ورزشی 
دانــش آموزی  ۳۴ صدم درصد اســت و دولت ســیزدهم 
در راســتای افزایش فضاهای ورزشی دانش آموزی تلاش 

می کند.قبل از اجرای طرح ورزشی شهید سلیمانی ۵۳6۵ 
متر مربع  فضای ورزشــی وجود داشــت اما با اجرای طرح 
شهید ســلیمانی و با هدف بهینه ســازی فضاهای ورزش 

دانش آموزی، تعداد ۲۱۰۰ فضای ورزشی درون مدرسه ای 
به این آمار اضافه شد.

در بحث تجهیزات ورزشــی، مدارس مناطق کم برخوردار 

همواره در اولویت بودند و امســال با تخصیص ۹۰میلیارد 
تومان بیش از 6۲ هزار مدرسه را تحت پوشش قرار گرفته 
است.شــایان ذکر است، بیش از ۳۳هزار مربی تربیت بدنی 
در سطح کشور مشغول به تدریس می شوند و برای پوشش 
کامل دانش آموزان در فعالیت های ورزشی به ۹ هزار مربی 

تربیت بدنی نیاز است.


